



## **THE ROYAL CANADIAN LEGION NEW BRUNSWICK COMMAND**

### **THE PHILOSOPHY OF THE LEADERSHIP CAMP**

Leadership camp is not an activity or sport camp but a camp whereby leadership skills are developed through a wide variety of activities. Sport(s) skills are the primary activities used throughout the camp.

Leadership is a widely researched topic and leadership development can take many forms. The overall purpose of this camp is to develop leadership characteristics already present in the selected campers. This is first done by practice and experiences.

Leadership qualities and personal characteristics of leadership will be nurtured throughout the week long camp. The most important outcome of this camp experience will be growth in personal and interpersonal leadership skills, knowledge and values. These outcomes typically will include improvement in communication skills (listening, speaking and writing), sensitivity to and respect for others, team building skills, appropriate use of leadership styles, self confidence, networking, planning, organizing and decision making.

The youth leadership camp has continuously developed leaders for virtually every high school in New Brunswick the last 59 years. The camp is ever evolving. At the end of each camp the students complete a comprehensive questionnaire which is used to further improve the camp. The staff of leadership camp is carefully selected from professional physical educators who themselves have demonstrated high levels of personal leadership.



## **LA LÉGION ROYALE CANADIENNE DIRECTION DU NOUVEAU-BRUNSWICK**

### **PHILOSOPHIE DU CAMP DE LEADERSHIP**

Le camp de leadership n'est pas seulement un camp de sports, mais aussi un camp où les habiletés de leadership sont développées au moyen de diverses activités et la principale est le sport.

Le Leadership est un sujet étudié à fond, et plusieurs moyens peuvent être adoptés pour le développer. Le but de ce camp est le développement des caractéristiques de leadership déjà présentées dans les campeurs sélectionnés. Ceci se fera premièrement par la pratique et l'expérience et c'est le but des huit jours du camp.

L'objectif de ce camp est la croissance en habiletés de leadership, soit personnelles, ou en groupe, et la connaissance de valeurs. Cela comprendrait une amélioration dans la manière de communiquer (l'écoute, le parler et la façon d'écrire) la sensibilité et le respect pour les autres. Et, aussi, former des équipes, avoir confiance en soi, planifier et être capable de faire des décisions.

Depuis 59 ans, le camp de leadership des jeunes a fourni des leaders pour presque toutes les écoles secondaires du Nouveau Brunswick. Il est toujours en évolution.

A la fin de chaque camp, les étudiants doivent compléter un questionnaire compréhensif qui sert à améliorer les camps qui suivent.

Le personnel du camp est soigneusement sélectionné parmi les éducateurs professionnels en physique, ayant eux-mêmes démontré un haut niveau de leadership.